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Spørgsmål nr. S 1147 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til:  

Dato: 15. marts 2021 

Stillet af: Susanne Zimmer (UFG)  

Hvad mener ministeren om, at de danske myndigheders forbehold betyder, at 

veganske familier mange steder i landet ikke kan anvende daginstitutioner, 

fordi man på grund af ordlyden i myndighedernes nuværende anbefalinger 

ikke vil servere vegansk mad, og/eller fordi man ikke har ressourcer til at 

involvere en diætist i al planlægning af mad, og fordi man samtidig nægter 

familierne at medbringe en madpakke hjemmefra, og hvad mener ministeren 

om dette set i lyset af justitsministerens svar til Folketinget vedrørende 

veganeres rettigheder set i lyset af menneskerettighedskonventionen?  

(Spm. nr. S 1147). 

Begrundelse 

Spørgeren henviser til justitsministerens besvarelse af spørgsmål nr. 587 

(alm. del), som Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg har stillet til 

justitsministeren den 20. februar 2020.  

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susanne. Zimmer@ft.dk og 

til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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